
Protokoll Styrelsemöte 240507Linghems SK Fotbollssektionen’
Möte på Lingheden kl. 19.00-21.00

Närvarande Lotta Widercrantz LW Ordförande

Erica Elebring EE Inköpsansvarig

Lisa Castman LC Kassör

Jonas Bergqvist JB Barn- och ungdomsansvarig

Nathalie Lindblom EF ev sekreterare

Daniel Wahlström DW Materialansvarig

Isabelle Larson IL Kommunikationsansvarig

Håll koll på bidrag belysning till konstgräsplanen.

1. Mötet öppnas
- Föregående protokoll lades till handlingarna

2. Genomgång av föregående protokolls beslutslogg

3. Val av styrelsemedlemmar
- Nathalie Lindblom deltar idag på styrelsemötet för att ev gå in i styrelsen som

sekreterare

4. Anläggning

- Tre intervjuer till vaktmästare har genomförts. Troligtvis kommer det ganska
snart att bli klart med en ny vaktmästare.

- Bra uppslutning på fixardagen c:a 35 personer som hjälpte till och det blev
mycket gjort

- Mål till A-plan är nu inköpta
- Anläggningen med konstgräs beräknas vara klar i slutet av september. Den

ska slutbesiktas senast den 18:e september. Det är ingen bro som skall
byggas över diket, de lägger ner en vägtrumma som blir övergången. Både
övergången och parkeringsplatsen ska vara färdiga samtidigt som planen.

-



-

5. Ekonomi
- Förhandling mellan huvudstyrelsen och sportadmin pågår för att minska den

höga fakturaavgiften i sportadmin, därför är faktureringen av sektion och
medlemsavgifter försenade i år.

6. Marknad/sponsring
- Samtal om hur vi ska marknadsföra Origo

7. Utbildning
- SvFFD har genomförts i LInghem dock enbart 5-6 deltagare från Linghem
- Önskemål om målvaktstränare från lagen. Beslut om att vi ej avlönar en

målvaktstränare i nuläget då målvaktsutbildning för ledarna erbjuds.

8. Arrangemang under året
- HS önskar att Valborgsfirandet tas över av fotbollen. Förslag är att rotera

mellan de stora sektionerna
- Fotbollsskolan: Isabelle har delat en mapp på driven till dem som de är inne

och jobbar i.

9. Barn och ungdomslagen
- Uppstar av barn född 2018 har genomförts med god uppslutning

10. 11- och 9-mannalagen
- Avtal gällande utbildning på Anders Fröberg och Fredrik Karlsson är nu

påskrivna.
- Avtal tränare dam div-4 laget är påskrivna.
- Träningstiderna för samtliga lag är nu klara gällande Lingheden.
- Matchtiderna på A- och B-plan är nu fastställda. 100 matcher ska spelas

under 2024.



11. Material och inköp
- Ny materialansvarig - Daniel Wahlström inskolning pågår
- Planering pågår för att ärva tröjor. Går inte riktigt ihop sig så några nya

behöver köpas in.
- Förslag om att de yngsta lagen har uppsättning med matchkläder på

Lingheden

12. Fotbollsutvecklare
- Har deltagit på uppstarten av nya lag födda 2018
- Nästa steg är att samla alla 7-manna ledare, för att höra av sig för om vad de

tänker sig vilja ha hjälp med.

13. Kommunikationsansvarig
- Information på sociala medier rullar på

14. Övriga punkter
- Beslut om att anordna en tjejkväll där vi pratar tjejer och fotboll. Sponsrat av

menstrosan
- Köpa en ny korvkokare då den läcker vatten
- Styrelsens förslag är att när barn vill byta lag för mer utmaning ska detta gå

genom fotbollsutvecklare
- Många som ej har lämnat in registerutdrag vilket är obligatoriskt. Kommer att

bli påminda av Lasse och Jonas

TILL BESLUTSLOGG

Beslut kring Vad Vem
ansvarar

Nästa steg Klart

Riktlinjer
vinterträning

Diskutera riktlinjer i
förhållande till
SAMSYN.

Nästa
styrelsemöte

Origo Förlag: origo blir
obligatoriskt för
fotbollssektionen.

Lotta och
Lasse

Nästa
styrelsemöte

Marknadsföring
vi Origo

Hur marknadsför vi
Origo i lagen?

Nästa
styrelsemöte

Gräsklippare Ska vi köpa in
robottklippare
Finansiering via HS?

Lasse &
Lotta

Undersöka vad det
kostar
Kolla med HS

Nästa möte



Målvaktstränar
e

Önskemål från lagen
om
målvaktsutbildning

Lasse
och
Jonas

Lagen får själva gå
utbildning ansvara
för träning

Återkoppla till
lagen

Hjälp Laget.se Hur ska vi gå vidare
med detta? De andra
sektionerna är inte
intresserade. Vill vi
gåvidare själva?

Lotta och
Daniel

Daniel i uppdraget
som
materialansvarig
och ev. bokar
Daniel in ett möte
med dem. Lotta
meddelar att vi är
fortsatt
intresserade.

Nästa
styrelsemöte

Efterfrågas en
enklare
beskrivning av
ledarroller i ett
lag

Vem gör Nästa möte

Utbildning med
Örtomta

Gemensam
utbildning?

Kolla med Lasse Nästa
styrelsemöte

Mens och
fotboll l

Erbjuda för fler? Alt
spela in? Bjuda in till
tex en tjejjkväll.
Samarbete till LFC.
Träning och mens.
Samla in olika förslag.

Alla Fortsatt diskussion Tjejkväll

Nästa möte 19 augusti

Vid pennan

Lisa Castman

Rapporter från följande lag:
Herr:
Fortsatt bra uppslutning på träningen 25 - 35 spelare/tillfälle.
Genomförde ett träningsläger på Gripvallen i början av april, där vi även tillhandahöll
en lunch under dessa tre dagar, kostnad 810:-.
Bägge lagen är obesegrade i seriespelet.’
Sex spelare fån U15 laget är med på vår träning en gång i veckan, tre spelare vid
varje tillfälle.



Träningströjor inköpta till herrtruppen, för att öka lagsammanhållningen, tröjorna får
inte lämna Lingheden!
Vi har en spelare som inte är nöjd med sin situation och provtränar därför med en
annan förening.
Dam A:
Vi har ett bra go i laget och fått en bra start med tre segrar i inledningen av
seriespelet, roligt att vinterns och vårens arbete gett resultat.
Under våren har vi tränat tillsammans med Dam B vilket bidragit till högre
träningsnärvaro och förutsättningar att bedriva bra träningar, vilket gett energi till hela
laget. Vi har även arbetat strukturerat med värderings- och målarbete inom laget och
hunnit med en lagaktivitet. Till sensommaren, innan höstsäsongen drar igång,
planerar vi ett kortare träningsläger.
Dam div 4.
Vi i ”Dam B” har tyvärr inlett serien med två förluster, men det var ändå trivsamt att få
möta LFC B i deras historiska match, där vi hade en ex-landslagsspelare på
Linghedens gräsmatta (Maria Aronsson). Stor eloge i sammanhanget till den
planansvariga som lyckades med konststycket att få A-planen spelbar till premiären.
Tack för det, uppskattas från alla håll.

Annars handlar det mest om att försöka få samarbetet uppåt (A) och nedåt (Junior)
att fungera på bästa sätt. Blir mycket pusslande, som alltid med ett ”B-lag”, men vi
har ändå lyckats få ihop fem respektive fyra avbytare till våra inledande matcher.
Sedan hoppas vi att våren ska bjuda utrymme för fler förstärkningar från A-truppen,
betyder mycket när erfarna spelare kommer ner ett snäpp när möjlighet finns och
stöttar de yngre.

F09/10:
Vi har kommit i gång med seriespel och träningar på gräs.

Ett föreningsbesök från LFC Generation M/ Tobias Stucki genomfört tillsammans
med F11.

Vi tappade två spelare en vecka innan seriepremiären till damtruppen. Olyckligt att
det kom så nära inpå seriestart, och med facit i hand hade vi gärna haft ett annat
upplägg med planering av matcher bl.a.

P09/10:
Vi kämpar på med relativt god träningsnärvaro, snittar mellan 25-30 på träningarna
(34st på pappret).
Skickar kontinuerligt upp spelare för extra träning med senior, mycket uppskattat! 2-3
spelare från P11 tränar även med oss en gång i veckan.
Som en del i att få ihop gruppen så var vi i Flen för en träningshelg 13-14 april,
mycket lyckat trots April väder!

Förutom en hel del träningsmatcher så har vi även spelat DM för pojkar 15 och en
försäsongsturnering i Kentys regi. I DM spelet så lyckades vi tyvärr inte ta oss vidare
utan slutade trea i gruppen. I Kentys försäsongsturnering tog vi oss till final men
förlorade tyvärr mot just Kenty i finalen. Spelmässigt blandar vi och ger, det ligger en



utmaning i gruppens storlek och att vi spelar i två olika spelformer. Generellt så tar vi
steg framåt och det ser bättre ut för varje vecka. Ser fram emot att dra igång
seriespelet!

Till sommaren åker vi till Helsingborg och spelar Eskilscupen med två lag. Tanken är
att även komma iväg på en höstcup, inte ännu bestämt vilken.

I övrigt, stort tack till er i styrelsen för det jobb ni lägger ner!

P11/U13:

Läget i P11/U13 är okej. Vi har på pappret 25 spelare. Förra året hade vi 35 vid
samma tid.
Under hösten 2023 föll en stor del spelare bort från laget. 1 valde MB, resten valde
att sluta med fotboll. 2 valde innebandy och de spelar i LSK. 2 valde hockey i LHC.
Resten valde att helt sluta med idrott. Två hade fått diagnoser om ADHD och deras
föräldrar ansåg att de inte skulle spela mer fotboll pga det. Resten hade ingen
motivation eller driv.

Tyvärr tror vi ledare, att vi har ytterligare 2-3 spelare som kommer sluta inom närtid.
En kommer välja hockey och LHC.
Men en stor majoritet av truppen älskar fotboll och nu när innebandyn är slut så är
intresset stort att komma och träna. Tyvärr är intresset inte alltid lika stort när det
kommer till att spela matcher. Många tackar nej till kallelserna och vi får då höra av
oss till P12, F11, U15 och F10 för hjälp.

Vi spelar med två lag i seriespel, lätt och medel. Vi tränar minst 2 ggr i veckan. Ibland
blir det 3.


